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Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 .§. alapján kérdést kívánok feltenni Németh Imre Miniszter úrnak, melyre
ülésen kívül, írásban várom Miniszter úr válaszát . A kérdés címe : „Milyen programokkal
segíti a kormány a biotermékek népszerűsítését?, szövege az alábbi :

Tisztelt Miniszter Úr!

Az EU tagállamaiban egyre népszerűbbek a bioáruk és biotermékek . Ausztria EU tagsága óta
rövid időn belül megháromszorozta teljesítményét a biotermelés terén . „Milyen programokkal
segíti a kormány a biotermékek népszerűsítését? Mik a célkitűzések? Várom megtisztelő
válaszát .
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